
  Oslo Travklubb 
            

 
Generalforsamlingen avholdes torsdag 30. Januar 2020  kl 19.00 på Kafè Bristol, Bjerke Travbane 
 
 
Følgende saker vil bli behandlet: 
Godkjenne innkalling og saksliste 
Velge dirigent, referent og 2 personer til å undertegne protokollen 
Behandle styrets årsberetning 
Behandle revidert regnskap 
Fastsette medlemskontingenten 
Behandle innkomne forslag 
 
 
 
Valg av:  
2 styremedlemmer for 2 år 
2 varamedlemmer for 1 år 
Leder for 1 år 
Nestleder for 1 år 
Representant og vara til DNT´s generalforsamling (leder og styremedlem) 
Representanter med personlige varamedlemmer til forbundets generalforsamling (3 rep. Fra styret) 
2 revisorer og 1 vara for 1 år 
Valgkomite 
Representant til Bjerke Travbane Eiendom AS generalforsamling (1 fra Styret)  
 
 
 
 
 
Oslo, 16.januar 2020 
Oslo Travklubb 
 
 
--------------------------------------------------------- 
Anja Wigre-Rohde  
 



  Oslo Travklubb 
 

Styrets beretning for 2020 
 
Styrets sammensetning fra generalforsamlingen 2019 var: 
 
Leder    Arne Holm 
Nestleder    Anja Wigre Rohde  
Styremedlem    Ane Elisabeth Winger  
Styremedlem    Vidar Skogdalen    
Styremedlem    Knut Flatlandsmo 
Vararepresentant   Odd Johansen  
Vararepresentant  Anne Marie Sveen 
 
Odd Johansen har ivaretatt jobben som kasserer. Knut Flatlandsmo har skrevet referat fra møtene.
    
 
Kontaktperson for amatørstallene: Anja Wigre-Rohde 
Kontaktperson for Sportsgruppen: Anne Marie Sveen 
 
 
 
Medlemmer med verv innen organisasjonen:  
Øistein Eriksen, leder av DNT´s Påtalekomite (Lovkomite fram til april 2018) 
Odd H Johansen, varamedlem i Bjerke Travbane Eiendom AS  
 
På Generalforsamlingen til Bjerke Travbane Eiendom AS var formann Arne Holm OTK sin  
representant.  
 
OTK har pr 31.12.2019  162 betalende medlemmer, dette er en nedgang på 7 medlemmer fra 2018.  
 
I 2017 startet vi opp en Ponni-gruppe, ledet av Eystein Berge. Dette for å øke rekrutteringen.  
Aktiviteten i Ponni-gruppa ble i løpet av året overført til DNT.  
 
Styret har i perioden avholdt 7 styremøter.  
Fremtidig utbygging av arealene på Bjerke vil kunne få dramatiske konsekvenser for OTK sine 
medlemmer. Arbeide med å sikre arealer for fremtidige aktiviteter knyttet til hestesport har derfor 
hatt en sentral plass i styrets arbeide. 
Styret tok initiativ til et åpent møte 14.4 der DNT sin formann Knut Weum, orienterte om de 
foreliggende planer. Møte var godt besøkt og samlet ca 70 deltakere.  Et planforslag utarbeidet av 
firma Civitas ble lagt fram i begynnelsen av august. I den forbindelse ble det også arrangert et åpent 
møte  20.08 der OTK tilkjennegav sitt syn.  En uttalelse fra OTK til «Planprogram Bjerke med 
veiledende plan for offentlige rom (Offentlig ettersyn) ble oversendt til Civitas Rådgivergruppen 



21.09.2019. Uttalelsen bygger på den sentrale forutsetning av Bjerkebanen fortsatt skal være landets 
hovedarena for trav. Videre er det i planprogrammet fremholdt at det fortsatt skal være et aktivt 
hestemiljø på Bjerke , og at det skal arrangeres minst 150  løpsdager i året.  
 
Årets høstkonferanse ble holdt på Oppdal 2. – 3. november i samarbeid med Midt - Norge 
travforbund og Innlandet travforbund. Fra OTK deltok Ane Elisabeth Winger, Vidar Skogdalen og Knut 
Flatlandsmo. 
Som en oppfølging av gruppearbeider på konferansen ble det besvart et spørreskjema om tiltak for å 
bedre travets situasjon. 
Sportsgruppen og Amatørstallene har laget egne rapporter som er vedlagt styrets årsrapport. Dette 
gjelder også Ponni-gruppa. 
 
Inntektene fra Norsk Tippings Grasrotandel ble på kr  37.106  
OTK har mottatt momsrefusjon som fordeles fra DNT på kr 30.013 
Amatørstallens drift gikk med et underskudd på ca.kr 22.000,-. + I tillegg kommer ekstra utgifter til 
høy med kr 32.500.   
 
Det var 14 ledige stallplasser ved årsskiftet 2019 – 2020.  
 
Det har  vært arrangert rutineløp to ganger i løpet av høsten 2019, og interessen er økende.  
 
1 varmblodshest og 1 kalblodshest er utnevnt som årets hest  2019 i OTK. 
 
Styret har valgt ut to personer som får en utmerkelse for deres engasjement i sporten / klubben over 
mange år.  Premier / utmerkelsene deles ut under generalforsamlingen.  
 
 
 
 
 

Oslo 16. januar 2020 
 
 
 

 
 
 
---------------------------------   ------------------------------   ---------------------------- 
Arne Holm    Anja Wigre-Rohde   Ane Elisabeth Winger 
Leder     Nestleder    Styremedlem 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------   ------------------------------    
Vidar Skogdalen   Knut Flatlandsmo    
Styremedlem    Styremedlem 
  



Årsrapport Sportsgruppa OTK 2019 
 
Det har igjen vært et aktivt år for Bjerkes amatører. Sportsgruppa har bidratt til at 
rutineløpene ble dratt i gang igjen og var også ansvarlig for forberedelser og gjennomføring 
av det første arrangementet høsten 2019.  
 
Sportsgruppa var også med på dugnaden ifm VIP-kjøringa under OGP-helgen noe som bidrar 
til inntekter direkte til klubben. 
 
Det har også i år vært arrangert to kuskematcher hvorav den ene var på Bjerke. 
Amatørmatchen mellom Odense, Bergen og Bjerke ble avholdt på Bjerke fredagen i 
klasseløpshelga. Den tradisjonsrike og populære amatørmatchen har holdt det gående i mer 
enn 70 år! Bjerkes dyktige amatører dro til og vant både individuelt og som lag. Seieren gikk 
til Maren Øyo (Remana) mens høyoddseren Ole Henrik F. Olsen (Memphis Tennessee E.P.) 
kusket inn til en flott andreplass. Dermed endte begge de store og flotte sølvpokalene 
(vandrepremier) i Oslo. Sverre Risa og Anne Marie Sveen var de to øvrige kuskene som var 
med og sikret Bjerke «gullet».  
Samtlige premier til vinnerne samt deltagerpremier var skaffet gjennom sponsorer, 
FINNTACK Bjerke og Norsk Rikstoto samt private givere. 
Fire amatørkusker fra OTK var på Lunden fredag 29. november og kjørte kuskematch mot 
representanter fra hjemmebanen samt Åby. Silje Hogner kjørte et våkent og flott løp fra sitt 
10. spor med sin hest, Captain Coke og kunne til slutt vinne ganske så enkelt.  
Danske Katrine Mikkelsen ble andre med sin egen hest Baronessen mens svenske Leif 
Stenson kapret tredje med Ronja Loss. 
Maren Øyo, Anne Marie Sveen og Mikkel Olsen endte i det slagne felt, men kunne i det 
minste ta med seg trøstepremien til sine eiere.  
Siden svenskene nå endrer sitt lisenssystem ved nyttår og amatørene «utgår», ble 
amatørmatchens framtid diskutert. Det er foreløpig usikkerhet rundt hvordan «amatørene» 
skal organisere seg, men det var et helt klart ønske om å videreføre kuskematchen. 
 
For Sportsgruppa OTK 
Anne Marie Sveen  
 
  



Rapport fra ponnigruppa 
2019 
Kurset startet tirsdag 6.1 
 
Barn med autisme 
Hver tirsdag kl 13-14. 3 stk fra Refstad skole med riding 
 
Aks 
Mandag 5.1 – 26.4 Tonsenhagen skole kl  15 – 17. For 11 elever 
Tirsdag 6.1. – 27.4 Refstad skole kl 14- 16. For 10 elever 
 
Elevene gikk igjennom Grunnkurs I i Travskolens pensum. De red litt og kjørte ponniene mye. 
De avsluttet med banekjøring og oppvisning m/ boller og brus 
 
Våre ponnier ble også kjørt i løp av Engla Seljord Eriksen,  Selma L. Ruud og Fredrik. 
Resultater: 
Løp Bjerke 19.1 nr 2 Fønix / Engla 1220 m 3.30,4 G 
Løp Bjerke 20.3 nr 7 Fønix / Engla 1640 m 3.23,2 
Løp Bjerke 26.6 nr 6 Fønix / Engla 1200m 3.34,6 
Løp Bjerke 6.2 nr 5 Palco  / Engla  2000 m  2.37.- 
Løp Bjerke 6.3 nr 5 Palco / Engla   1640 m 2.37,8 
Løp Leangen 13.7 nr 13 Palco/ Fredrik 2000 2.45,0 
Løp Leangen 14.7 nr 4 Palco / Fredrik 1640 m 2.31,2 
 
En av våre ponnier Palco var med på ponnilandsleiren sommer 2019 på Leangen 
Våre ponnier, Inka, og Mr. Nelson ble solgt i aug 2019 og Palco til Bjerke i desember. 
Driften av stallen ble overtatt av Bjerke fra august 2019 
 
Oslo, 14.1. 2020 
 
Unni Holmen 
 
 
  



Årsrapport amatørstallen 2019 
 
I 2019 har det følgende hester stått oppstallet på amatørstallen 
 
Stall 2    Alder    Starter  Innkjørt i 2019 

Victorias Day  9   
Kentucky Star 5 6 – 0-0-0-4 12.000 Kr 
Super Mac Grace 6 10 – 0-0-1-3 16.500 Kr 
Alm Kari 3   
Millers Well 7 19– 0-0-2-6 26.000 Kr 
Fidanza 3 13 – 0-0-4-6 86.502 Kr 
Bianchi 6   
Chinetti 3 16 – 2-1-1-8 231.474 Kr 
Garth Vader 2 Godkjent mønstringsløp 

 
Stall 3    Alder    Starter  Innkjørt i 2019 

Pilot Joe 7 4 – 0-0-0-0 0 Kr 
Let´s do it 3     
Biondi 10   
Prince on broadway 3   
Peace on broadway 1   
Sophia Frecel 5 13 – 1-2-5-1 70.000 Kr 
Victoria Cheyenne 8 10 – 0-1-0-5 23.000 Kr 

 
Totalt har hestene kjørt inn 465.476 Kr til sine eiere. Det er 233.976 Kr mer i forhold til 2018.  
 
Det er per 1.1.20 – 6 ledige bokser i stall 3 og 5 ledige bokser i stall 2 
 
Som følge av tørken gjennom sommeren 2018, var det en lengre periode vanskelig å få tak i 
høy for stallene til en ”normal” pris. Begge stallene søkte klubben om å få hjelp til 
kostnadene i en begrenset periode. Høytilskuddet ble innvilget av styret. Med dette 
tilskuddet skal ekstrakostnadene per boks kunne holdes nede på 310 Kr ekstra i måneden ut 
februar, i mars hadde høyprisen normalisert seg. 
 
Anja Wigre-Rohde
 
 
 
 
 



 

 



 

 

Balanserapport
Oslo Travklubb

984541775

Gjelder periode: 01.01. - 31.12.

2019 2018

EIENDELER

Anleggsmidler
1200 Idrettsutstyr -                             60 000,00                 

Omløpsmidler
1509 Ikke reskontroførte kundefordringer 7 136,82                   82 740,82                 
1800 Aksjer 3 000,00                   3 000,00                    
1920 Bankinnskudd 46 801,38                 166 504,39               
1921 Bankinnskudd 2 1 591,97                   1 591,17                    
1922 DNB Frode Skauen 155 207,86               154 064,41               
1923 DNB Fritz Enger 81 138,98                 80 541,21                 
1924 DNB Kapitalkonto 503 343,58               602 219,18               

798 220,59               1 090 661,18            

SUM EIENDELER 798 220,59              1 150 661,18            

EGENKAPITAL OG GJELD

Egenkapital
Egenkapital (innskutt og opptjent)
2050 Annen egenkapital -1 135 661,18          -1 135 661,18          

Udisponert resultat
Udisponert resultat 337 440,59               -                             

Sum egenkapital (inkl, udisp. resultat) -798 220,59             -1 135 661,18          

Gjeld
Kortsiktig gjeld
2990 Annen kortsiktig gjeld -                             -15 000,00                

Sum gjeld -                             -15 000,00                

SUM EGENKAPITAL OG GJELD -798 220,59             -1 150 661,18          

 



 
 
 
 
 



 

 

Til årsmøte Oslo Travklubb  

 

 

 

 

 

Vedr. regnskap 2019 

Regnskapet som viser et underskudd på 337.440,59 inneholder  kostnader som vedrører 2018 og 
manglende inntektspost som er ført i 2018 i sin helhet. 

Manglende inntekt i 2019 regnskapet 

Fra Oslo kommune vedr. ponniskolen vedrører 2019   kr 40 000,- 

Kostnader vedrørende 2018 ført i 2019    kr 94.310,- 

Totalt        kr 134.310,- 

 

 

Oslo 15.1.20 

Odd H Johansen  

 



Innkommende saker: 
 
 
Fra Styret 
1. 
Utvidet aktivitet på Bjerke. 
Styret i OTK mener at  alle som er interesserte i å ha hest, bør få  mulighet til dette på Bjerke. 
Ikke alle ønsker travhest, men kanskje heller en ridehest eller en kjørehest. 
I følge Bjerke Travbane as sine statutter er det kun travhest som kan oppstalles på Bjerke. 
(Punkt 4 i avtalen mellom Bjerke Travbane og Oslo Travklubb.) 
Bjerke Travbane as vil ikke endre sine statutter. 
Styre mener vi må prøve å øke interessen for å ha egen hest. Antall travhester i lande går 
nedover. Vi må  tenke «stort». Skal vi lykkes må vi prøver å stimulere interessen for hest 
generelt. Vi ser at amatør-stallene på Bjerke ikke har vert fylt opp på lang tid. Skal vi ha en 
dugnad på Bjerke, er det få som møter opp. Det viser at vi må få med flere godt motiverte 
folk i klubben vår. 
«Til Start» som har vært en knall suksess, viser imidlertid at det går an å få til noe! 
«Ridehestfolket» er vant til  å ha stevner uten pengepremier. Premiene er kun en rosett de 
må omtrent må betale for selv. De opererer på samme måte som travet gjør med sine 
lokalkjøringer, du betaler for å kunne starte og kan vinne premier arrangøren har kjøpt inn 
for startkontingenten deltakerne har betalt inn. 
Om vi skulle tillate hester fra andre bruksgrener, vil vi at travhestene skal ha en forrett på 
stallplassene.  
Det går også an å ha forskjellig oppstallingspris... 
Jeg tror at vi gjennom felles arbeid for hesten, kan snu en negativ trend. «Ridehest folkene» 
betaler generelt sett mye for stallplass enn vi leier ut boksene på amatørstallene for.  
På  Bjerke er det mulig å lage et opplegg for alle hester uten at de forstyrrer for hverandre  
ved å ta i bruk indre bane. Det fins også en liten ridehall der som muligens kan leies ut på 
kveldstid. 
Skal vi lykkes i å hindre salg av store deler av Bjerke Syd, må vi fremme et forslag som alle 
ungdommer i Oslo kan ha gleden av. Derfor er nå tiden inne for å utvide aktivitetstilbudet.  
DNT har bestemt at de skal kun ha Bjerke som racingbane.  
Alle innvendinger som er kommet til Planforslaget, viser at bygging av boliger på  Bjerke Syd 
er omdiskutert. Byantikvaren hadde mange innvendinger til Bjerkes eiendom AS sitt 
Planforslag. Bjerke Stor-Vel  og Bjerke Bydel støtter tanken om et Nasjonalt hestesenter på 
Bjerke. 
Vi må derfor forberede dette ved å vise at vi ønsker alle aktive hestefolk og hester 
velkommen til Bjerke. 
 
2.  
Omorganisering av BTE AS 
Administrasjonen på Bjerke må også ta sin del av den innsparing som DNT må gjennom. Det 
siste man må ta penger fra er hverdagstravet. Det er selve motoren i Trav-Norge!! 
Styret i OTK forslår å legge Bjerke Travbane Eiendom as under Generalsekretæren med egen 
avdelingsleder. Denne lederen må ha spesiell kompetanse i bygg og eiendomsforvaltning. Da 
kan det nåværende styre og leder avvikles. Styrefunksjonen overtas av DNTs styre. Vi tror 
det vil gi en mer nøktern utbygging. 



Det bør ikke selges mer på Bjerke, og nå må de ta en pause for å tenke seg om. De må ikke 
begynne å grave ut indrebanen for å bruke opp enda mere penger. 
En leder med den kompetansen som er beskrevet, vil kunne skjøtte denne avdeling stort sett  
aleine. Vedkommende vil vite når ekstra ressurser er nødvendig. 
Denne omstruktureringen vil gi en betydelig innsparing! Bare leder for Bjerke Travbane  
Eiendom AS koster travet  1.3 mill. årlig. Ett av styremedlemmene skal også ha 100 000kr i  
styrehonorar. Andre styremedlemmene skal også ha godtgjørelse for utført arbeid. 
I 2018 brukte BTE as ca 2mill og da var ikke utgifter til leder på 1.3 mill. tatt med. 
Vi trenger penger til premier og da må alle steiner snus for å skaffe penger til hverdagstravet 
 
3.  
Forslag til  omorganisering av administrasjonen 
 
Ny avdeling i DNT. 
I disse dager da travet sliter med dårlig økonomi, antall travhester synker og et Rikstoto som  
heller ikke har penger, er det viktig å ta riktige grep og vi må prioritere. Travklubbene er med 
sine medlemmer ryggraden i DNT. Det er vi alle enig om. Uten medlemmer intet trav!  
Derfor er rekruttering så viktig. Ingen har så stort potensiale å ta fra som Oslo. 
 

- Styret i OTK forslår at det  opprettes en avdeling for rekruttering og aktivitet i DNT. 
 
For å starte en slik avdeling trenges ikke mere penger. Avdeling for hestevelferd som Anne 
Wangen leder, bør ha noe ledig kapasitet. Avdelingen er meget viktig, og vi mener de har 
kapasitet til også å drive en Rekruttering og aktivitetsavdeling. Aktiv rekruttering av nye 
travsportvenner har ikke vært en prioritert oppgave av Bjerke Travbane as. Det er OTK som 
gjennom sitt ponnitrav har stått rekruterings arbeidet frem til annet halvår i 2019. 
Styret mener at dette rekrutteringsarbeidet er så viktig at DNT må engasjere seg. En egen 
Rekruttering og aktivitetsavdeling vil både stå for rekruttering i Oslo regionen, og også være 
et støtteorgan for rekrutteringsarbeidet i resten av landet.  
Oslo skolene står i kø for å sende elever til Bjerke. Ikke bare de i nærmiljøet, men skoler med 
mer distanse fra Bjerke. I den grønne bølgen som nå rår, er opplevelse med dyr og 
dyrevelferd en populær trend som vi burde henge oss på med gode opplegg for barn og 
ungdom. Det fins skoletrette elever som kan tilbys arbeidslivserfaring og de som ønsker hest 
som valgfag. Det er særlig den siste gruppen vi ønsker å engasjere. Etter ponni trav som vi 
har i dag, må det følges opp med ungdomstrav for motiverte elever slik at de ikke forsvinner 
da vi ikke har et videre tilbud å tilby. Etter det kan de som ønsker det, få oppstalle sin egen 
hest på amatørstallen via OTK eller de kan utdanne seg videre innen hest på Norsk 
hestesenter på Starum. 
 
For å klare dette, må det settes inn ressurser. Disse resursene har DNT allerede, og uten 
noen særlige ekstra kostnader ved å omprioritere litt internt. 

 
 



Fastsettelse av kontingent for 2020.  
Ordinært medlem kr. 300 
Medlem under 16 år kr. 200 
Medlem over 67 år kr. 200 
 
DNT har satt en minimum for alle kontingenter uansett alder på 200Kr. 
 
 
Styregodtgjørelse videreføres som i 2019:  
Leder kr 7500 
Styremedlemmer kr 2500 
Varamedlemmer kr 1500 
Sekretær kr 5000 
Kasserer kr 5000 
Godtgjørelsen utbetales i desember.  
 
 
Valgkomiteen har følgende innstilling til valget 2020: 
  
Styret:   Vidar Skogdalen 
              Odd Johansen 
  
Vara:        Anne Marie Sveen 
               Trenger benkeforslag 
  
Revisor:    Stein Rytterager 
                Trenger benkeforslag 
Vara:        Trenger benkeforslag 
  
Valgkomite:  Mona Lunde 1 år 
                   Maren Øyo 2 år 
                   Jørn W. Ellefsen 3 år 
Vara:           Sverre Risa 
  
  
Mvh, 
Valgkomiteen: Maren Øyo 
                       Lena Opsahl 
                       Mona Lunde 
 
 
 


